
 

 

 

Referat af ordinært afdelingsmøde for plejeboligerne på Hørgården. 

Mandag den 26. august 2024 kl. 9.30 i dagligstuen i nr. 19. 

 

Tilstede: Malene, forstander 

             Jacob, forstander 

             Michael, tekniker 

             Morten, pedel 

             Peter, pedel 

             Marie, administrator 

             4 beboere 

 

Dagsorden 

 

1. Valg af dirigent 
 
2. Valg af refereret. 

 
3. Behandling af indkomne forslag 

    a) Ændring af forretningsordenens §9 – se bilag 1. 
 

4. Fremlæggelse og godkendelse af afdelingens driftsbudget for 2025. 

    En godkendelse af det vedlagte budgetforslag vil betyde en  
    gennemsnitlig huslejestigning pr. lejemål pr. 1.1.2025 på kr. 384,00     

    pr. måned. 
 

5. Beretning fra afdelingsbestyrelsen. 

 
6. Beslutning om: 

a. regnskabsgodkendelse 

b. afholdelse af valg 
c. valg af formand for afdelingsbestyrelsen 

d. afdelingsbestyrelsens størrelse 
 

7. Eventuelt. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

Referat: 

 

1. MHM er dirigent. 

 

2. MHM skriver referat. 

 

3. Indkomne forslag – ændring af forretningsordenens §9: 

    Forslaget blev godkendt. Opdateret forretningsorden vedlagt referatet. 
 

4. MHM gennemgik driftsbudgettet for 2025. Budgettet for 2025 blev godkendt     

    uden bemærkninger. Dette betyder at der pr. 1.1.2025 vil være en huslejestig 

    ning på kr. 384,00 pr. måned, pr. lejemål.  

    Udbetaling Danmark får automatisk besked om huslejestigningen. 

  

6. Beretning fra afdelingsbestyrelsen. 

     

7. Beslutning om: 

    a. Afdelingsmødet ønsker ikke regnskabsmøde i 2025. 

    b. Valg til afdelingsbestyrelsen. 

        Følgende blev valgt til afdelingsbestyrelsen: 

        Torben  

        Inna  

        Helen  

    c. Torben blev valgt som formand 

    d. Passende 

        

8. Evt. 

    Der blev spurgt til hvem, som ejer området mellem letbanen og plejehjemmet.  

    Det skyldes at nogle beboere ønsker det brugt til såning af vilde blomster.  

    Svar: Det er kommunens område, men bruges delvist af letbanen. Vi ser på  

    muligheden for at der sås vilde blomster. Lige nu graves der dog i området. 

 

  

Tak for et hyggeligt møde       


